

UNITED NATIONS DECADE ON
**ECOSYSTEM
RESTORATION**
2021-2030

General Social Media Messages

English & French



You can use our beautiful social media cards to accompany these messages. To download them : <https://www.decadeonrestoration.org/resources>.

Please use the #GenerationRestoration hashtag and tag @UNEP and @FAO in any images you are using.

Ecosystem restoration is a winning investment, with every \$1 spent bringing \$10-15 in return. And smart restoration plans will be key to #BuildBackGreener from #COVID19. Learn more and join #GenerationRestoration: <https://www.decadeonrestoration.org/>

The next 10 years are critical in combating climate change and saving 1 million species from extinction. The UN Decade on Ecosystem Restoration's strategy identifies 10 actions that can make a difference. Learn more about #GenerationRestoration: <https://www.decadeonrestoration.org/strategy>





Nature holds the key to 1/3 of the climate solution. We need ecosystem restoration to stay below 2°C global temperature rise. We need to grow trees and they need to be the right trees, at the right place and the right time. We need #GenerationRestoration:

<https://www.decadeonrestoration.org/>

We cannot achieve the #GlobalGoals unless our ecosystems are healthy. From productive farmlands to reach Zero Hunger to forests to protect life on land, vibrant ecosystems underpin our push for a better future. Be part of #GenerationRestoration:

<https://www.decadeonrestoration.org/>

3.2 billion people are affected by land degradation. It impacts the food they produce and the water they drink. We need to heal our ecosystems to heal ourselves – it's time for everyone to join #GenerationRestoration: <https://www.decadeonrestoration.org/>

Our precious ecosystems bring so many benefits.

- Peatlands store 30% of global soil carbon.
- Forests are home to 80% of biodiversity on land. But they face the threat of degradation. #GenerationRestoration will work to halt

● this degradation:

<https://www.decadeonrestoration.org/>



Vous pouvez utiliser nos magnifiques visuels pour accompagner ces messages. Pour les télécharger : <https://www.decadeonrestoration.org/resources>.

Veillez utiliser le hashtag #GenerationRestoration et le tag @UNEP et @FAO dans toutes les images que vous utilisez.

La restauration des écosystèmes est un investissement rentable, chaque dollar investi rapporte 10 à 15 dollars des É-U. Les plans de restauration intelligents seront la clé pour #ReconstruireEnMieux à la suite de la #COVID19. Pour en savoir plus et rejoindre la #GénérationRestauration :

<https://www.decadeonrestoration.org/>

Les dix prochaines années sont cruciales pour lutter contre les changements climatiques et sauver un million d'espèces de l'extinction. La stratégie de la Décennie des Nations unies pour la restauration des écosystèmes identifie 10 actions qui peuvent faire la différence. Pour en savoir plus sur la #GénérationRestauration :

<https://www.decadeonrestoration.org/>





La nature détient la clé d'un tiers de la solution climatique. Nous avons besoin de la restauration des écosystèmes pour limiter l'augmentation des températures mondiales en deçà de 2°C. Il faut planter des arbres et choisir les bons arbres, au bon endroit et au bon moment. Nous avons besoin de la

#GénérationRestauration :

<https://www.decadeonrestoration.org/>

Nous atteindrons les #ODD seulement si nos écosystèmes sont en bonne santé. Des terres agricoles productives pour atteindre l'objectif "Faim zéro" aux forêts pour protéger la vie sur terre : des écosystèmes dynamiques sont à la base des efforts pour un avenir meilleur.

Participez à la #GénérationRestauration :

<https://www.decadeonrestoration.org/>

3,2 milliards de personnes sont touchées par la dégradation des terres. Les conséquences se ressentent sur la nourriture qu'elles produisent. Il faut prendre soin de nos écosystèmes pour prendre soin de nous-mêmes - il est temps de rejoindre la #GénérationRestauration :

<https://www.decadeonrestoration.org/>

Nos précieux écosystèmes apportent de nombreux avantages : ● les tourbières stockent 30 % du carbone du sol mondial. ● les forêts abritent 80 % de la biodiversité terrestre. Mais elles sont menacées de dégradation. .#GénérationRestauration va mettre fin 🛑 à cette dégradation :

<https://www.decadeonrestoration.org/>

